
SE-PO.0052-15/09
P R O T O K Ó Ł      Nr  LX/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   17 grudnia  2009 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  20

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Otwarcie sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram LX sesję Rady Miejskiej.  Witam wszystkich gości  Burmistrza,   Z-ca Burmistrza  
Miasta,  Sekretarz  Miasta,  Skarbnika  Miasta,  Kierowników  Wydziałów  UM,  dyrektorów  
jednostek i zakładów budżetowych, prezesów spółek miejskich, mieszkańców.
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W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz  Marek  Mrozowski,  Z-ca  Burmistrza  Miasta  –  Anna  Ślagórska,  Bąk,  Skarbnik  Miasta  – 
Urszula Polak – Wałek, dyr. MOSIR Henryk Michalski, dyr. MOPS  Teresa Banaś, dyr. Ośrodka Senior 
Krzysztof Tarkota, Z- za dyr. ZBK – Maciej Bednarczyk, Kierownicy Wydziałów

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Przyjęcie porządku obrad

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wprowadzam  na  wniosek  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  Janusza  Gątkiewicza  
autopoprawkę, która dot. przyjęcia protokołów z poprzednich obrad sesji
z dnia 29 października 2009r. i 26 listopada 2009r. w pkt. 3.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są ze strony państwa propozycję zmian lub uzupełnień obrad sesji?

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Autopoprawka, która też była zgłaszana i przedstawiana na komisjach.

Teresa Kosmala                            -                             Radna Rady Miejskiej  

- Jestem przeciwna wprowadzenia do porządku obrad punktu dot. przyjęcia protokołów z 
poprzednich obrad sesji tzn. z dnia 29 października i 26 listopada 2009r.

Grażyna Strączek                          -                             Radna Rady Miejskiej  

− Ponieważ mówimy dzisiaj o budżecie zgłaszam wniosek dot. powołania komisji uchwał
i wniosków

GŁOSOWANIE za wnioskiem Radnej Grażyny Strączek

      9  głosów za
      1  głos  przeciw
      8  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący stwierdził, że wniosek  nie przeszedł.
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Rada przyjęła następujący porządek obrad sesji:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 29 października 2009r i 26 listopada 2009r.
4. Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  

D o t y c z ą c e   r o z p a t r y w a n i a  s k a r g :   
1).w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Janusza  Ogłódka na działania Burmistrza dot. 

nielegalnego składowania i magazynowania odpadów.
2).w sprawie rozpatrzenia skargi Pana  Przemysława Szałańskiego na działania Burmistrza 

Miasta Czeladź  w sprawie nie udzielenie informacji  publicznej. 

Tematy z ramowego  planu pracy Rady Miejskiej: 

5. Przyjęcie Budżetu miasta Czeladź na 2010r
a) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

b) Opinie Komisji, 

c) Dyskusja,

d) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  Budżetu miasta na rok 2010. 

6.  Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  

D o t y c z ą c e  s p r a w  m a j ą t k o w y c h  g m i n y,  p r z e k r a c z a j ą c y c h 
z a k r e s  z w y k ł e g o  z a r z ą d u  d o t .  k r e d y t ó w  n a  2 0 1 0 r :  

1).w sprawie zaciągnięcia kredytu  ( Gospodarcza Brama Śląska) 
2).w sprawie zaciągnięcia kredytu  (Zad. 6  ul. Pieńkowskiego, Związku Orła Białego)

3).w sprawie zaciągnięcia kredytu  (Otulina Starego Miasta- zagospodarowanie terenów 
Zapłocia) 

4).w sprawie zaciągnięcia kredytu (ul. Zamiejska , Promyka, Kopernika, 27 Stycznia, 
Sienkiewicza, Spacerowa)

5).w sprawie zaciągnięcia kredytu (Modernizacja ul. Sułkowskiego , Puławskiego i Wybickiego) 
6).w sprawie zaciągnięcia kredytu (Szkoła Podstawowa Nr 3) 

D o t y c z ą c e  b u d ż e t u  m i a s t a  n a  2 0 1 0 r :  
7).w sprawie  zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków  Gminnego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2010.
8).w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Gminie Sosnowiec na zadanie w zakresie 

prowadzenia Izby Wytrzeźwień tj. pokrycia kosztów usług świadczonych przez Izbę na rzecz 
osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Czeladzi.

9).w sprawie: udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania 
z zakresu właściwości Powiatu Będzińskiego polegającego na pokryciu kosztów bieżącej 

działalności czeladzkiej filii Ośrodka Wspierania Dziecka i Rodziny  w Będzinie.
10).w sprawie: udzielenia dotacji celowej na realizację zadania polegającego na prowadzeniu 

Zespołu Konsultacyjnego dla osób uzależnionych i współuzależnionych w Poradni 
Przeciwalkoholowej w Czeladzi – Powiatowy  Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – 

Szpital w Czeladzi.
D o t y c z ą c e  b u d ż e t u  m i a s t a  n a  2 0 0 9 r :

11).w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.
D o t y c z ą c e  s p r a w  m a j ą t k o w y c h  g m i n y,  p r z e k r a c z a j ą c y c h 
z a k r e s  z w y k ł e g o  z a r z ą d u  d o t .  k r e d y t ó w  n a  2 0 0 9 r :

12).w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/697/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 
zaciągnięcia kredytu

13).w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/698/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 
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zaciągnięcia kredytu
14).w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/700/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 

zaciągnięcia kredytu
15). w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/701/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 

zaciągnięcia kredytu
16).w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/703/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 

zaciągnięcia kredytu
17).w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/704/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 

zaciągnięcia kredytu
18).w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/705/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 

zaciągnięcia kredytu 

7.   Sprawy bieżące.
       8.   Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 29 października 2009r. i 26 listopada 2009r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania uwagi do protokołu z obrad sesji w dniu 29.10.2009r.?

Teresa Kosmala                            -                             Radna Rady Miejskiej  

- Proszę o wydrukowanie protokołu.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Oba protokoły były do wglądu w biurze rady dlatego nie będziemy drukować protokołu. 

GŁOSOWANIE za przyjęciem protokołu z obrad sesji z dnia 29 października 2009r. 

    10  głosów za
      3  głosy  przeciw
      4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że protokół z obrad sesji w dniu 29.10.2009 został przez Radę 
przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania uwagi do protokołu z obrad sesji w dniu 26.11.2009r.?
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GŁOSOWANIE za przyjęciem protokołu z obrad sesji z dnia 26 listopada 2009r.

    13  głosów za
      3  głosy  przeciw
      2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że protokół z obrad sesji w dniu 26.11.2009 został przez Radę 
przyjęty.

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Dyskusja i  g łosowanie nad projektami   uchwał w sprawie      :  

ppkt.1

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Janusza  Ogłódka na działania Burmistrza Miasta 
Czeladź dot. nielegalnego składowania i magazynowania odpadów.

Wystąpienie pełnomocnika Janusza Ogłódka – Radcy Prawnego Tomasza Ogłódka 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje pismo Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska
- Odczytuje pismo pani Kierownik wydziału Rozwoju Miasta

Temat wyjaśnia Z -ca Kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba, Komendant Straży 
Miejskiej – Krzysztof Niebylski

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Radny Marian Kita
3. Z -ca Kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba
4. Radny Andrzej Świątek
5. Radna Grażyna Strączek
6. Radny Marcin Musiał
7. Radna Teresa Kosmala
8. Komendant Straży Miejskiej – Krzysztof Niebylski
9. Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek
10. Pełnomocnik  Radca Prawny Tomasza Ogłódek
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GŁOSOWANIE za uznaniem skargi za bezzasadną

      1  głos za
      5  głosów  przeciw
     11  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący stwierdził, że skarga nie została podjęta przez Radę.

GŁOSOWANIE za uznaniem skargi za zasadną

      5  głosów za
      1  głos przeciw
     10  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1000/2009 w sprawie  rozpatrzenia skargi Pana 
Janusza  Ogłódka na działania Burmistrza dot. nielegalnego składowania i magazynowania 
odpadów została przez Radę podjęta.

ppkt.2

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 
Przemysława Szałańskiego na działania Burmistrza Miasta Czeladź  w sprawie nie udzielenie 
informacji  publicznej.

Wystąpienie Pana Przemysława Szałańskiego

Temat omawia – Kierownik wydziału Organizacyjno Prawnego Arkadiusz Olechwieruk

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Przemysław Szałański
3. Radca Prawny  - Ireneusz Żarłok
4. Arkadiusz Olechwieruk - Kierownik Wydziału Prawno -Organizacyjnego
5. Teresa Kosmala - Radna

GŁOSOWANIE za uznaniem skargi za bezzasadną

     10  głosów za
       3  głosy  przeciw
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       5  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały nr LX/1001/2009 w sprawie  rozpatrzenia skargi 
Pana  Przemysława Szałańskiego na działania Burmistrza Miasta Czeladź  w sprawie nie 
udzielenie informacji  publicznej została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 10 minut przerwy.

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Przyjęcie Budżetu miasta Czeladź na 2010r

Temat omawia - Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej o przedstawienie opinii w zakresie  
budżetu na rok 2010.

Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej – Grażyna Strączek : Komisja wyraziła swoje 
stanowisko poprzez głosowanie za przyjęciem budżetu głosowało 5 radnych jeden członek wstrzymał
się od głosu nie było głosów przeciwnych

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej – Władysław Oczkowicz : Stanowisko 
Komisji nie zostało wypracowane z prozaicznych przyczyn ze względu, że komisja się nie odbyła

Z -ca Przewodniczącego Komisji Regulaminowo Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych – Zofia Bazańska : 
Komisja pozytywnie zaopiniowała budżet miasta na 2010 rok za było 5 głosów przeciw 1 głos

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej zdrowia i Bezpieczeństwa – Marek Rajca : Komisja
wnikliwie omówiła temat budżetu na nadchodzący rok, ale nie był ten projekt głosowany, członkowie 
Komisji wypowiedzą się indywidualnie w trakcie wystąpień

Z -ca Przewodniczącego Komisji Edukacji Kultury i Sportu : Andrzej Mentel : Komisja nie głosowała na 
tym projektem, gdyż uznaliśmy, że będziemy głosować dziś 
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Dyskusja

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
2. Radna Grażyna Strączek : Odczytuje wnioski Komisji
- zwiększenie poziomu inwestowania w dzielnicy Piaski
- komisja wnioskuje o przygotowanie programu dot. sprzedaży gruntów pod budownictwo 

mieszkaniowe indywidualne niezorganizowane 
- komisja wnioskuje o przygotowanie wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży oraz 

ilości planowanych mieszkań do zbycia
- komisja wnioskuje o przygotowanie wykazu średnich płac nauczycieli szkół podstawowych
      i gimnazjalnych
- zwiększenie do 30 zł brutto za godzinę zajęć pozalekcyjnych ( kół zainteresowań ) 

prowadzonych przez nauczycieli
3. Radny Andrzej Świątek
4. Radna Teresa Kosmala
5. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek
6. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
7. Burmistrza Marek Mrozowski
8. Radny Ireneusz Gawroński 
9. Radny Władysław Oczkowicz
10. Radna Teresa Kosmala
11. Radna Zofia Bazańska 
12. Radna Danuta Walczak
13. Radny Mirosław Kędzierski

Głosowanie za przyjęciem budżetu na 2010r.

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - przeciw
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - wstrzymujący
21. Danuta Walczak - wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1002/2009 w sprawie  uchwalenia Budżetu miasta 
na rok 2010 została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Ogłaszam 10 minut przerwy 

PRZERWA

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

   Dyskusja i  g łosowanie nad projektami   uchwał w sprawie  

ppkt. 1

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  ( Gospodarcza Brama Śląska) 

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

Rada Miejska nie zgłosiła uwag.

GŁOSOWANIE 

     13  głosów za
      0  głosów przeciw 
      3  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1003/2009 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
( Gospodarcza Brama Śląska ) została przez Radę podjęta.

ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  (Zad. 6  ul. Pieńkowskiego, Związku Orła Białego)

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek
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Dyskusja

w dyskusji udział wzięli:

1. Radny Andrzej Świątek
2. Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      3  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1004/2009 w sprawie  zaciągnięcia kredytu ( Zad. 
6 ul. Pieńkowskiego, Związku Orła Białego ) została przez Radę podjęta.

ppkt. 3

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  (Otulina Starego Miasta- zagospodarowanie terenów 
Zapłocia) 

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      3  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1005/2009 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
( Otulina Starego Miasta – zagospodarowanie terenów Zapłocia ) została przez Radę podjęta.

ppkt. 4

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (ul. Zamiejska , Promyka, Kopernika, 27 Stycznia, 
Sienkiewicza, Spacerowa)

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      3  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1006/2009 w sprawie  zaciągnięcia kredytu ( ul. 
Zamiejska, Promyka, Kopernika, 27 Stycznia, Sienkiewicza, Spacerowa ) została przez Radę 
podjęta.
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ppkt. 5

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Modernizacja ul. Sułkowskiego , Puławskiego i 
Wybickiego)

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      3  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1007/2009 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
( Modernizacja ul. Sułkowskiego, Puławskiego i Wybickiego ) została przez Radę podjęta.

ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Szkoła Podstawowa Nr 3) 

GŁOSOWANIE 

     17  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1008/2009 w sprawie  zaciągnięcia kredytu 
( Szkoła Podstawowa nr 3 ) została przez Radę podjęta.

ppkt. 7

Projekt uchwał w sprawie  zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków  Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2010.

GŁOSOWANIE 

     15  głosów za
      0  głosy przeciw 
      2  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1009/2009 w sprawie  zatwierdzenia zestawienia 
przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 
rok 2010 została przez Radę podjęta.

ppkt. 8
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Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Gminie Sosnowiec na zadanie w zakresie 
prowadzenia Izby Wytrzeźwień tj. pokrycia kosztów usług świadczonych przez Izbę na rzecz osób 
nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Czeladzi.

GŁOSOWANIE 

     15  głosów za
      0  głosów przeciw 
      1  wstrzymujący się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1010/2009 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Sosnowiec na zadanie w zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień tj. 
pokrycia kosztów usług świadczonych przez Izbę na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych 
z terenu Czeladzi  została przez Radę podjęta.

ppkt. 9

Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację 
zadania z zakresu właściwości Powiatu Będzińskiego polegającego na pokryciu kosztów bieżącej 
działalności czeladzkiej filii Ośrodka Wspierania Dziecka i Rodziny  w Będzinie.

GŁOSOWANIE 

     16  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1011/2009 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania z zakresu właściwości Powiatu 
Będzińskiego polegającego na pokryciu kosztów bieżącej działalności czeladzkiej filii Ośrodka 
Wspierania Dziecka i Rodziny  w Będzinie została przez Radę podjęta.

ppkt. 10

Projekt uchwały w sprawie: udzielenia dotacji celowej na realizację zadania polegającego na 
prowadzeniu Zespołu Konsultacyjnego dla osób uzależnionych i współuzależnionych w Poradni 
Przeciwalkoholowej w Czeladzi – Powiatowy  Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – 
Szpital w Czeladzi.

GŁOSOWANIE 

     16  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się
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Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1012/2009 w sprawie udzielenia dotacji celowej na 
realizację zadania polegającego na prowadzeniu Zespołu Konsultacyjnego dla osób 
uzależnionych i współuzależnionych w Poradni Przeciwalkoholowej w Czeladzi – Powiatowy 
Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi została przez Radę 
podjęta.

ppkt. 11

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej – Grażyna Strączek : Komisja wyraziła swoje 
stanowisko poprzez głosowanie 4 głosy za 1 głos przeciw 0 głosów wstrzymujących

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek
3. Burmistrz Marek Mrozowski

Głosowanie 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - nieobecny
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - nieobecny
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - przeciw
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za
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Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1013/2009 w sprawie zmian w budżecie miasta na 
2009 rok została przez Radę podjęta.

ppkt. 12

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/697/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 
zaciągnięcia kredytu.

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      3  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1014/2009  w sprawie zmiany uchwały  Nr 
XLV/697/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie zaciągnięcia kredytu została przez Radę 
podjęta.

ppkt. 13

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/698/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 
zaciągnięcia kredytu

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      3  wstrzymujące się
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Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1015/2009  w sprawie zmiany uchwały  Nr 
XLV/698/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie zaciągnięcia kredytu została przez Radę 
podjęta.

ppkt. 13

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/700/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 
zaciągnięcia kredytu

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      3  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1016/2009 w sprawie zmiany uchwały  Nr 
XLV/700/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie zaciągnięcia kredytu została przez Radę 
podjęta.

ppkt. 14

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/701/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 
zaciągnięcia kredytu

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

GŁOSOWANIE 

     15  głosów za
      0  głosów przeciw 
      2  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1017/2009 w sprawie zmiany uchwały  Nr 
XLV/701/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie zaciągnięcia kredytu została przez Radę 
podjęta.

ppkt. 15
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/703/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 
zaciągnięcia kredytu

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      3  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1018/2009 w sprawie zmiany uchwały  Nr 
XLV/703/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie zaciągnięcia kredytu została przez Radę 
podjęta.

ppkt. 16

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/704/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 
zaciągnięcia kredytu

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

GŁOSOWANIE 

     15  głosów za
      0  głosów przeciw 
      2  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1019/2009 w sprawie zmiany uchwały  Nr 
XLV/704/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie zaciągnięcia kredytu została przez Radę 
podjęta.

ppkt. 17

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XLV/705/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie 
zaciągnięcia kredytu 

Temat omawia – Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

GŁOSOWANIE 
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     15  głosów za
      0  głosów przeciw 
      2  wstrzymujące się

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nr LX/1020/2009  w sprawie zmiany uchwały  Nr 
XLV/705/2008 z dnia 18 grudnia 2008r  w sprawie zaciągnięcia kredytu została przez Radę 
podjęta.

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sprawy bieżące

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Odczytuje propozycje odpowiedzi na pismo państwa Mariusza Dybek i Marty Zawada - Dybek

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody na podpisanie odpowiedzi przez Przewodniczącego Rady 
Miejskiej Sławomira Święcha

     15  głosów za
      3  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

Odczytuje pismo kierowane do Burmistrza Miasta ze strony Witolda Rysiuka dot. repatriantów

Proponuje by tą sprawę przedyskutować na Komisji Społecznej i wypracowanie stanowiska

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej zdrowia i Bezpieczeństwa – Marek Rajca : Komisja zajmie
się tym tematem

Odczytuje zawiadomienie Stowarzyszenia Rozwój Miasta dot. Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej
w sprawie zmiany Statutu Gminy Czeladź.

Odczytuje odpowiedź na pismo Stowarzyszenia Rozwój Miasta 
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Odczytuje informację Kancelarii Sejmiku Wojewódzkiego dot Pismo Pani Emilii Bogacz prosząc 
o stanowisko w tej sprawie

Starosta Powiatu Będzińskiego i Przewodniczący Rady Powiatu zapraszają na spotkanie z 
Marszałkiem Województwa

Informacja dyr. MZGK o piśmie kierowanym do Komendanta Straży Miejskiej  dot. sprawdzenia
czy działkowicze oraz posiadacze garaży przy osiedlu Musiała posiadają podpisane umowy na wywóz 
śmieci o odpadów

Odczytuje pismo Naczelnika wydziału Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego
dot. wniosku Czeladzkiego Rozwój Miasta w sprawie zagospodarowania działek

Odczytuję pismo MZGK dot. informacji, że wiata przy ul. Będzińskiej na przystanku wodociągi po raz 4
została zdewastowana

Odczytuje pismo MZGK do Powiatowego Zarządu Dróg dot. ul. Szpitalnej w Czeladzi w sprawie 
zamontowania progów zwalniających

Odczytuje pismo Zakładu Inżynierii Komunalnej dot. informacji realizacji zadania inwestycyjnego 
( ul. Staszica i ul. Prosta )

Radny Ireneusz Gawroński: Przy wjeździe na parking przy Biedronce na Piaskach jest olbrzymi 
bałagan  nie wiem czy to są odpady czy nie ale proszę o interwencje 

Radny Andrzej Świątek : Informuje, że odpowiedź przekazana przez dyr. ZBK w Czeladzi w sprawie
dot. wentylacji w budynku po szpitalu psychiatrycznym na ul. Szpitalnej nr 5 była nie prawdziwa. 
Proszę o opinie i wyjaśnienie Panie Burmistrzu, a także chciałem zgłosić, że dach przecieka

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
W imieniu moim, radnych, prezydium składam najserdeczniejsze życzenia, zdrowych, spokojnych 
pełnych optymizmu i nadziei na przyszły rok i kolejne lata Świąt Bożego Narodzenia

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch
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Protokołował:

Krystian Załęczny

• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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